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   PREZYDENT MIASTA KOŁOBRZEG  
 
 
 
 
 
 

Z A P Y T A N I E 

Radnego Rady Miasta Kołobrzeg 

 
      Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) składam zapytanie w sprawie: 
 
Czy w roku 2021 będzie funkcjonował Rower Miejski na dotychczasowych 
zasadach? 
 
Czy realizator zadania zgłaszał w roku 2020 do Urzędu Miasta przypadki wandalizmu 
na sprzęcie lub jego zaginięcie?  
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